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 P R O T O K Ó Ł Nr LXI/2018 

z LXI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 5 września 2018 roku 

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
00

. 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Paweł Hreczański. 

 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli:  

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji – Jacek Chudy 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy  

Społecznej – Małgorzata Patyk 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym  

w Blachowni – Ludwik Madej  

Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych Barbara Gradowicz  

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje radnych.  

6. Opinie Komisji Stałych. 

7. Uchwała Nr 321/LXI/2018 w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miejskiej w Blachowni                        

nr 314/LVIII/2018 z 26 czerwca 2018 r. 

8. Uchwała Nr 322/LXI/2018 w sprawie przyjęcia przez Gminę Blachownia zadania publicznego            

z zakresu właściwości Powiatu Częstochowskiego. 

9. Uchwała Nr 323/LXI/2018 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2018 roku. 

10. Uchwała Nr 324/LXI/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr 272/LI/2018 Rady Miejskiej                  

w Blachowni z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                 

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2018 r. 

11. Uchwała Nr 325/LXI/2018 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Miasta i Gminy Blachownia miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

12. Uchwała Nr 326/LXI/2018 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat i czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, 

wychowanie i opiekę w publicznych przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Blachownia. 

13. Uchwała Nr 327/LXI/2018 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach 

do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz                        
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w wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 21 listopada 2018 

r, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. 

14. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LVIII, LIX, LX. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miejskiej w Blachowni nr 314/LVIII/2018 

z 26 czerwca 2018 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Blachownia zadania publicznego z zakresu 

właściwości Powiatu Częstochowskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2018 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 272/LI/2018 Rady Miejskiej w Blachowni             

z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych na 2018 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Miasta i Gminy Blachownia miejsc sprzedaży            

i podawania napojów alkoholowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat i czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, 

wychowanie i opiekę w publicznych przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Blachownia. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do rad 

gmin, rad powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 21 listopada 2018 r, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. 

15. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad LXI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad 

 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady LXI/2018 Sesji przywitał 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 

punktów: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 

roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat i czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, 

wychowanie i opiekę w publicznych przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Blachownia. 



3 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do rad 

gmin, rad powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 21 listopada 2018 r, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. 

 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad dotyczący wprowadzenia punktu „Podjęcia uchwały                  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 

lat i czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w publicznych 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia.” został przyjęty 

jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad dotyczący wprowadzenia punktu „Podjęcia uchwały             

w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do rad gmin, rad powiatów              

i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach wójtów, burmistrzów              

i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 21 listopada 2018 r, ustalenia ich numerów, granic oraz 

siedziby obwodowych komisji wyborczych.” został przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LVIII, LIX, LX. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miejskiej w Blachowni nr 314/LVIII/2018                

z 26 czerwca 2018 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Blachownia zadania publicznego z zakresu 

właściwości Powiatu Częstochowskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2018 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 272/LI/2018 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 

30 stycznia 2018 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych na 2018 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Miasta i Gminy Blachownia miejsc sprzedaży               

i podawania napojów alkoholowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat i czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, 

wychowanie i opiekę w publicznych przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Blachownia. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do rad 

gmin, rad powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 21 listopada 2018 r, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. 

15. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad LXI Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 
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Rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów „wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 13 radnych.     

 

Ad pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański prosił o usprawiedliwienie nieobecności na sesji 

w dniu 31 lipca 2018 roku Radnego Sebastiana Cierpiała i Radnego Marka Kułakowskiego, na sesji             

w dniu 14 sierpnia 2018 roku Radnego Sebastiana Cierpiała, Radną Beatę Matuszewską, Radnego 

Jacka Roguta. Na dzisiejszej sesji prosił o usprawiedliwienia nieobecności Radnego Sebastiana 

Cierpiała. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 13 radnych.     

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 30 sierpnia 2018 roku Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego Sebastiana Cierpiała            

i Radnej Beaty Matuszewskiej. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 13 radnych.     

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 8 sierpnia 2018 roku Radnej Małgorzaty Bernat. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 13 radnych.     

 

Ad pkt. 4. 

Protokołu z sesji LVIII z dnia 26 czerwca 2018 roku został przyjęty większością głosów                          

w stosunku 12 głosów ‘za”, 1 głos „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.     

Protokołu z sesji LIX z dnia 1 lipca 2018 roku został przyjęty większością głosów w stosunku               

12 głosów ‘za”, 1 głos „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.     

Protokołu z sesji LXI z dnia 1 lipca 2018 roku został przyjęty większością głosów w stosunku            

12 głosów za”, 1 głos „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.     

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Cezary Osiński (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał                               

i Wniosków). 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie - 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 13 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informację o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu).  

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu.  
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Ad pkt. 7 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Poprawy znaku przy parkingu na ul. Kubowicza, który jest pochylony. 

2. Przestawienia przystanku autobusowego przy ul. Sienkiewicza usytuowanego po prawej 

stronie przed ul. Kubowicza, który jest za blisko skrzyżowania i pasów dla pieszych.   

 

Radna Katarzyna Borycka złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Udrożnienia studzienek kanalizacyjnych przy garażach, ponieważ podczas opadów deszczu 

garaże są zalewane. 

2. Usunięcia korzenia na Placu Konstytucji naprzeciwko bloku nr 5. 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Uzupełnienia oznakowania i zabezpieczenia głębokiego wykopu na ul. Polnej oraz 

utwardzenia ul. Polnej na całej długości (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

2. Uzupełnienia i oczyszczenia chodnika przy ul Długiej w Łojkach  

3. Wydzielenia bezpiecznej strefy dla dzieci na ulicy Zielonej aby dzieci mogły dostać się do 

szkoły (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

4. Ułożenia dalszej części nakładki asfaltowej na ulicy Marynarskiej (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

Radna Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Wykonania parkingu przy bloku nr 6 przy ul. Kubowicza, która jest modernizowana 

(złożony został wniosek do Budżetu Obywatelskiego nie wie czy chodzi o ten sam parking)? 

2. Nowego parkingu przy ul. Kubowicza na którym kostka nie została równo ułożona, prosiła                

o naprawę w ramach gwarancji. Prosiła również o wykonanie w połowie parkingu przejścia 

do sklepów. 

3. Zapytała Przewodniczącego Rady, dlaczego radni nie zostali poinformowani o piśmie 

Komendanta Policji kierowanym do wiadomości Rady w sprawie dofinasowania zakupu 

samochodu dla Komisariatu? 

4. Zapytała, dlaczego Rada nie została powiadomiona o Zawodach Wędkarskich, które odbyły 

się pod patronatem Rady Miejskiej? 

5. Prosiła o informacje o pracy Przewodniczącego w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Ulicy Kopernika, która została źle wykonana po opadach deszczu kałuże stoją przy 

krawężnikach oraz na końcu ulicy Kopernika i Dworcowej Woda nie schodzi są bardzo duże 

kałuże. Prosił o interwencję w tej sprawie, ponieważ obowiązuje jeszcze gwarancja. 

2. Łącznik pomiędzy ul. Sienkiewicza a Częstochowską, który jest zarośnięty krzakami. 

Odbywają się tam libacje alkoholowe i jest niebezpiecznie. 

3. Prosił o informacje o sprawie sądowej, która odbyła się 31.08.2018 r. i o jej wynikach. 

4. Dowozu dziecka niepełnosprawnego w wieku 16 lat do szkoły w Lublińcu. Rodzice proszą                  

o wsparcie finansowe na dowóz do szkoły, ponieważ dziecko nie chce zostawać w internacie.  

 

Ad pkt. 8,  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miejskiej w Blachowni nr 314/LVIII/2018 z 26 czerwca 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Uchwała Nr 321/LXI/2018 w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miejskiej w Blachowni                        

nr 314/LVIII/2018 z 26 czerwca 2018 r. uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 

głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 9,  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie przyjęcia przez Gminę Blachownia zadania publicznego z zakresu właściwości Powiatu 

Częstochowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 322/LXI/2018 w sprawie przyjęcia przez Gminę Blachownia zadania publicznego            

z zakresu właściwości Powiatu Częstochowskiego została podjęta jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 

głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 10,  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2018 roku. 

 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym Ludwik Madej przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. Nadzór Prawny Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach wniósł uwagi do uchwały 

nr 282/LII/2018 sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2018 roku, które zostały uwzględnione             

w projekcie uchwały, dotyczą między innymi: 

1. Opieki nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie. 

2. Odławianie bezdomnych zwierząt 

3. Poszukiwanie nowych właścicieli 

4. Zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej. 

 

Uchwała Nr 323/LXI/2018 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi              

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 2018 roku została podjęta 

jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 11,  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały             
w sprawie zmiany Uchwały Nr 272/LI/2018 Rady Miejskie i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych na 2018 r 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński nawiązał do posiedzenia Komisji Budżetu, na którym radni uzyskali 

informację, że nie ma chętnych dzieci na wyjazdy na basen. Zapytał czy nie można zorganizować 
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wyjazdów w innej formie, żeby rodzice mogli jeździć z dziećmi? Trzeba zmienić formę 

zainteresowania. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyjaśniła, że dzieci są zainteresowane wyjazdem  

na basen, ale do akwaparku. Dyrektorzy szkół organizują wyjazdy i środki na ten cel są 

wykorzystywane.  

 

Uchwała Nr 324/LXI/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr 272/LI/2018 Rady Miejskie                          

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2018 r. została podjęta większością głosów                        

w stosunku 8 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymuje się”, 3 głosy „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 12,  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania na terenie Miasta i Gminy Blachownia miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 325/LXI/2018 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Miasta i Gminy Blachownia miejsc sprzedaży              

i podawania napojów alkoholowych została podjęta większością głosów w stosunku 12 głosów „za”, 1 

głos „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 13,  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą              

6 lat i czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w publicznych 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Katarzyna Borycka przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 326/LXI/2018 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat i czasu przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie              

i opiekę w publicznych przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Blachownia 

została podjęta jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 14,  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały                       

w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do rad gmin, rad powiatów              
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i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach wójtów, burmistrzów                

i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 21 listopada 2018 r, ustalenia ich numerów, granic oraz 

siedziby obwodowych komisji wyborczych. 

 

Uchwała Nr 327/LXI/2018 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do 

rad gmin, rad powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 21 listopada 2018 r, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych została podjęta jednogłośnie 13 

głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuje się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 15,  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych: 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

1. Poprawy znaku przy parkingu na ul. Kubowicza poinformowała, że w dniu jutrzejszym znak 

zostanie naprawiony. 

2. Przeniesienia przystanku przy ul. Sienkiewicza odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości, 

ponieważ jest to przystanek tymczasowy i musi być miejsce dla autobusów i busów, odległość 

została wymierzona, i jest zgoda Starostwa na usytuowanie przystanku. Po uruchomieniu 

centrum przesiadkowego przystanki zostaną przeniesione. 

 

Radnej Katarzyna Borycka w sprawie: 

1. Udrożnienia studzienek kanalizacyjnych przy garażach wyjaśniła, że została przeprowadzona 

inspekcja i stwierdzono, że studzienki są pozapadane. W niektórych przypadkach garaże zostały 

wybudowane na studzienkach, żeby udrożnić studzienki należy zabezpieczyć środki finansowe 

w budżecie na przyszły rok. 

2. Usunięcia korzenia na Placu Konstytucji naprzeciwko bloku nr 5 wyjaśniła, że część 

mieszkańców jest za wycięciem drzewa a część za pozostawieniem.  

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie: 

1. Uzupełnienia i oczyszczenia chodnika przy ul Długiej w Łojkach poinformowała,                       

że  zostanie wystosowane pismo do Starostwa Powiatowego o oczyszczenie chodnika.  

2. Uzupełnienia oznakowania i zabezpieczenia głębokiego wykopu na ul. Polnej 

odpowiedziała, że będzie w tej sprawie interweniować w GDDKiA o zabezpieczenie terenu. 

Odnośnie utwardzenia ul. Polnej poinformował, że na ten cel należy zabezpieczyć środki w 

przyszłorocznym budżecie. 

3. Wydzielenia bezpiecznej strefy dla dzieci na ulicy Zielonej, aby dzieci mogły dostać się                 

do szkoły odpowiedziała, że ulica na wniosek mieszkańców została poszerzona i nie ma 

możliwości wydzielenia bezpiecznej strefy. Sytuacja jest trudna, ponieważ jest to plac 

budowy. Zwróci uwagę wykonawcy, aby umożliwił bezpieczne przejście do szkoły. 

4. Ułożenia dalszej części nakładki asfaltowej na ulicy Marynarskiej zaproponowała, żeby 

złożyć wniosek w tej sprawie do przyszłorocznego budżetu. 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Ulicy Kopernika, która źle została wykonana i po opadach deszczu stoją kałuże wyjaśniła,            

że jest to droga powiatowa i nadzór nad wykonaniem sprawuje Starostwo Powiatowe. Będzie 

w tej sprawie interweniować w Starostwie.  

2. Łącznika pomiędzy ul. Sienkiewicza a Częstochowską odpowiedziała, że krzaki częściowo 

zostaną wycięte i teren zostanie uporządkowany.  

3. Dowozu dziecka niepełnosprawnego w wieku 16 lat do szkoły w Lublińcu odpowiedziała, że 

w celu umożliwienia dofinansowania dowozu dziecka wystąpi do Radcy Prawnego                   

o wskazanie możliwości prawnych rozwiązania problemu.  

4. Sprawy sądowej, która odbyła się 31 sierpnia 2018 roku dotyczącej uzupełnienia wyroku               

o uszczegółowienie wyroku ze wskazaniem stanowiska pracy na jakie były Kierownik ZMK  

ma być przywrócony odpowiedziała, że sprawa się nie zakończyła, sprawa jest w toku.  
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Radnej Edyty Mandryk w sprawie: 

1. Parkingu przy ul. Kubowicza nr 6 odpowiedziała, że będzie wysypany tłuczniem. Radny 

Marek Kułakowski dodał, że wniosek do budżetu obywatelskiego został złożony na p[lac 

naprzeciwko ryneczku (gdzie miały stanąć pawilony).  

2. Nowego parkingu przy ul. Kubowicza odpowiedziała, że usterki zostały zgłoszone                      

do wykonawcy i maja być naprawione. Wykonanie przejścia do sklepów spowodowałoby 

likwidacje trzech miejsc parkingowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański odpowiedział na interpelacje Radnej Edyty 

Mandryk w sprawie: 

1. Pisma Komisariatu Policji odpowiedział, że pismo wpłynęło w dniu 9.07.2018 roku i miało być 

wprowadzone na najbliższej sesji w wolnych wnioskach. Najbliższa sesja jest dzisiaj i pismo 

zostanie przedstawione. 

2. Pracy Przewodniczącego Rady poinformował, że pełni dyżury w każdy poniedziałek od 11 00 do 

13 00 i w każdą środę od 17 00 do 18 00. Aktywnie uczestniczy w życiu Gminy. Stara się               

z Burmistrzem uczestniczyć w imprezach w których obecność przewodniczącego jest wymagana.  

3. Zawodów wędkarskich przeprosił, że nie poinformował o terminie zwodów, które były 

przekładane. 

 

Ad pkt. 16 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko odczytał uchwałę Rady Powiatu 

Częstochowskiego Nr XXXI/239/2018 z dnia 21 czerwca 2018 roku w sprawie podziału powiatu 

częstochowskiego na okręgi wyborcze i ustalenia ich granic, nadania numerów okręgom wyborczym              

i określenia liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym dla prowadzenia wyborów do Rady  

Powiatu Częstochowskiego (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczą Rady Miejskiej Paweł Hreczański odczytał pismo Komisariatu Policji w Blachowni 

w sprawie dofinasowania samochodu (pismo stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczą Rady Miejskiej Paweł Hreczański poinformował, że w biurze rady można zapoznać 

się z protokołem kontroli Komisji Rewizyjnej i opinią prawną w sprawie skargi na działanie 

Burmistrza do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych.   

Ponadto poinformował o konieczności wprowadzenia zmian do statut i prosił Komisję Statutową                   

o przygotowanie aktualizacji. 

 

Sołtys Konradowa podziękowała Pani Burmistrza za dodatkowy BUS do Konradowa, który ułatwi 

dzieciom dojazd do szkoły i osobom starszym dojazd o przychodni.  

 

Sołtys Gorzeli Starej zaprosił na „Konkurs Pieśni Patriotycznej”, który odbędzie się 15.09.2018 r. 

 

Mieszkaniec Blachowni prosił, żeby Bus wjeżdżał na ulicę Nadrzeczną i żeby BUS-y mijały się                 

na ulicy Wręczyckiej. Przystanek byłby w bezpiecznym miejscu. Obecnie brakuje wiaty 

przystankowej. 

Prosił również o wycięcie drzewa przy przystanku, ponieważ zagraża bezpieczeństwu. 

Zgłaszał, że rzeka Stradomka jest niedrożna i woda stoi na łąkach i wchodzi do piwnic domów. 

 

Ad pkt. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXI sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Iwona Gawlik 

                 Paweł Hreczański 


